
 

 

 

Folketingets Epidemiudvalg har den 16. marts 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 42 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 42:  

”Da vi har set flere bekymrende eksempler på corona-udbrud på plejehjem, hvor be-

boerne har fået den første corona-vaccination, bedes ministeren redegøre for, hvad 

der ligger til grund for disse udbrud og samtidig tilkendegive, om man fra Styrelsen 

for PatieŶtsikkerhed’s side oplyser de eŶkelte plejehjeŵ oŵ, at der er eŶ periode fra 
man vaccineres til vaccinen yder beskyttelse, og man derfor skal opretholde alle hygi-

ejne- og afstandsforeskrifter?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares hermed foreløbigt. Jeg forventer at besvare spørgsmålet ende-

ligt ultimo april 2021, da svaret kræver bidrag fra Styrelsen for Patientsikkerhed.  
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